



## Штрафные очки за Евротур – 2013

Руководство ОФСО «Федерация спортивного боулинга России» получило официальное уведомление от администратора Европейского боулинг-тура г-на Кристера Йонсона о штрафных очках, которые были начислены российским спортсменам по итогам 4-ого этапа Евротура – Brunswick Euro Challenge:

Фамилия	Имя	Федерация	Количество очков	Дата	Причина
Исаев	Сергей	Россия	1	2013-03-05	Отмена участия за 30-8 дней до начала турнира
Харламова	Полина	Россия	1	2013-03-05	Отмена участия за 30-8 дней до начала турнира
Матвиенко	Константин	Россия	1	2013-03-01	Отмена участия за 30-8 дней до начала турнира
Карпов	Максим	Россия	1	2013-02-25	Отмена участия за 30-8 дней до начала турнира
Суслов	Павел	Россия	1	2013-02-23	Отмена участия за 30-8 дней до начала турнира

Порядок начисления штрафных очков указан в параграфах. 24 и 27-29 Правил Евротура-2013.

Игроки имеют право предъявить свои претензии администратору Евротура, если они не согласны с причиной начисления им штрафных очков. Претензии принимаются администратором Евротура до 8 апреля 2013 года. Порядок предъявления претензий изложен в пп. 29.10 и 29.11 настоящих Правил.

### Отстранение игрока:

В настоящее время Сергей Исаев набрал более 4 штрафных очков. Это значит, что он временно отстраняется от участия в дальнейших этапах Евротура, если он не предъявит претензии по данному решению или его претензия не будет удовлетворена. В этом случае он не будет допущен к участию в этапах 5-8 Евротура, а именно в следующих турнирах: QubicaAMF German Open, Bowltech Aalborg International 2013, Odense International, I Brunswick Madrid Challenge.

---

---

I have to inform you that five of your players received penalty points at EBT 2013 Tournament Stop 4 - Brunswick Euro Challenge, Germany  
The players have the right to claim to EBT Administrator if he/she does not agree with the reason for penalty points.

The date for claims is 14 days after the federation was notified about the penalty points given – in this case **latest 8 April 2013**.

You can read about claims in EBT Rules paragraphs 29.10. and 29.11.

You can read about the penalty point system in paragraph 24 and 27 - 29 in EBT Rules 2013. See attachment.

You find the information about penalty points in the list

<b>G</b>	<b>Lastname</b>	<b>Firstname</b>	<b>Federation</b>	<b>P</b>	<b>Date</b>	<b>Reason</b>
M	Isaev	Sergey	Russia	1	2013-03-05	Cancellation 30-8 days before the tournament
F	Kharlamova	Polina	Russia	1	2013-03-05	Cancellation 30-8 days before the tournament
M	Matvienko	Konstantin	Russia	1	2013-03-01	Cancellation 30-8 days before the tournament
M	Karpov	Maksim	Russia	1	2013-02-25	Cancellation 30-8 days before the tournament
M	Suslov	Pavel	Russia	1	2013-02-23	Cancellation 30-8 days before the tournament

I ask you to inform your player about the penalty he/she has received and the right he/she has to claim. As mentioned above all claims must be done to me **latest 8 April 2013**.

#### **Suspension of player**

**Sergey Isaev** has with these penalty points passed a total of 4 penalty points. That means he will be suspended if he not claims and his claim will be accepted. If no accepted claim he will be suspended four tournaments after the deadline for claims. The four tournaments are EBT Stops 5 – 8 in 2013: QubicaAMF German Open, Bowitech Aalborg International 2013, Odense International in Odense and I Brunswick Madrid Challenge.